

《单词百科:undertakes是什么意思?undertakes怎么发音?undertakes的解释和用法》

英语单词undertakes是什么意思?undertakes怎么读?undertakes怎么发音?简答网为您整理了undertakes的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



undertakes怎么读

undertakes的读音:[, ʌ nd ə ' teiks]

undertakes的意思

1、v.担任(undertake的第三人称单数);保证;着手;承诺;

undertakes的相关词组

1、to undertake obligations in respect of the nuclear-free zone
承担与无核区有关的义务

- 2、undertake to do sth 承诺;承诺做某事
- 3、undertake the responsibility 承担责任
- 4、undertake the due obligations 承担责任
- 5、undertake duty 承担责任
- 6、undertake job 承担工作

undertakes的近义词

- 1、**accept** vi.承认;同意;承兑;
- 2、**agree** vt.& vi.同意, 赞同;
- 3、**agree to** 同意, 赞成, 同意照办;
- 4、**assume** v.假设, 认为;承担(责任);获得(权利);呈现;假装;
- 5、**attempt** vt.试图;尝试;

undertakes的双语例句

- 1、He undertakes a piece of work.

他从事着一项工作.

- 2、Each side undertakes to facilitate the further development of such contacts and exchanges.

双方各自承诺对进一步发展这种联系和交流提供便利.

- 3、The company undertakes mechanical work on all types of cars.

该公司承接各类汽车的修理工作。

- 4、It undertakes maintenance dredging of river and navigation channels, and anchorage areas.

此外,河道、航道和船只碇泊处的疏浚工程,也由该署负责.

- 5、If he undertakes anything he always messes it up.

他要是做什么事情就总是把它弄糟.

6、This company also undertakes construction the highway, the bridge and the tunnel.

该公司还承建高速公路、桥梁和隧道.

7、Our company undertakes first class designing for interior decoration.

本公司承接室内装潢设计业务,设计完美一流.

8、Who undertakes many things at once, seldom does anything well.

许多事情同时干,一件事也办不成.

9、Our Company undertakes the design and technological training for emulsion production.

本公司承接乳胶制品的整体设计、艺培训,交钥匙工程.

10、He undertakes a dangerous job.

他从事一项危险的工作.

11、Our company undertakes repair on all kinds of electric devices.

我公司承修各种电器.

12、It undertakes processing on foreign supplied materials or samples.

企业承接外商来料来样加工业务.

13、That Bunge undertakes to establish warehouse facilities in Melbourne.

柏格公司开始着手在墨尔本建仓库设施.

14、The school undertakes to assist students with their applications for students'passes.

学院将会帮助学生办理学生准证.

15、Those shares would reflect the risk and diiculty that each person undertakes.

份额必需能反应每个人所承担的风险和困难.

以上是简答网为您整理的undertakes怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/undertakes>

